
 
Sergej Ivanuša 

svetnik mestne občine Ptuj Državljanskega 
gibanja RESNI.CA 

 

 

Stran 1 od 3 

sergej.ivanusa@moptuj.si 
 

 
 
Ptuj, 17.10.2023 
 
Mestna občina Ptuj 
Mestni trg 1 
2250 PTUJ 
 

POBUDE IN VPRAŠANJA 17.10.2023 
 

 

 

 

 

1. Veliko občanov MO Ptuj je nezadovoljnih s tem, da jim je ob lastnem prevozu 

kosovnih odpadkov na CERO Gajke zaračunan določen znesek. Določena meja 

količine kosovnih odpadkov na gospodinjstvo je trenutno 0,5m3 in je prenizka. 

Težava nastane pri manjših obnovah domačega doma, kjer količina hitro preseže 

0,5m3. S takšnim načinom tvegamo, da bodo ljudje raje kot na zbirna mesta 

kosovne odpadke odpeljali na divja odlagališča. Glede na to, da gospodinjstva že v 

osnovi ločujejo odpadke in za odvoz plačajo več kot dovolj bi bilo primerno, da se 

zviša meja na gospodinjstvo za osebno dostavljene kosovne odpadke. 

 

 

 

 

2. Zakaj se kljub preteklim pobudam ne poostri nadzor nad nedovoljenim tovornim 

prometom od krožišča pri bencinski črpalki na Zagrebški cesti v smeri proti Vidmu 

pri Ptuju? Vsakodnevno to cesto obremenjuje veliko število tovornjakov tujih 

registrskih oznak. Prepričan sem, da v kolikor bi na tej lokaciji poostrili nadzor in 

prekrškarje kaznovali, da bi se število nedovoljenih uporabnikov te ceste bistveno 

zmanjšalo. 
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3. Na Cesti 8. Avgusta je ovinek zelo nepregleden zaradi postavljene visoke ograje 

takoj ob cestišču. Cestišče nima središčne črte za razmejitev in posledično vozniki 

zaradi neposredne bližine ograje v večini peljejo po nasprotni strani cestišča, kar 

ogroža udeležence v prometu. Predlagam prestavitev ograje za 1m v notranjost 

zemljišča. 

Zanima me tudi ali ima lastnik zemljišča soglasje MO Ptuj za takšen minimalen 

odmik ograje od cestišča? 
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4. Na več delih starega mestnega jedra je uničeno tlakovanje. Ali uslužbenci Javnih 

služb ob svojem delu opravijo tudi kakšen pregled in s tem poskrbijo, da se takšne 

nepravilnosti čim hitreje odpravijo? Takšne nepravilnosti kazijo naše mesto 
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